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PROTOKÓŁ Nr 16/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 16 maja 2019 r. 

godz. 13.45 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Majak Violetta  

6. Murawski Bogdan  
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta, 

która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

4. Spotkanie z Z-cą Burmistrza Miasta w celu omówienia spraw oświatowych 

– BRM.0012.5.6.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miejską Kamienna Góra - 40.2019 
 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do poprzedniego protokołu. 
 

Ad.4. Spotkanie z Z-cą Burmistrza Miasta w celu omówienia spraw oświatowych. 
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta powitała na posiedzeniu Z-cę 

Burmistrza Miasta Adama Blicharskiego.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta poprosiła o zreferowanie sytuacji Żłobka Miejskiego 

w Kamiennej Górze.  

 

Z-ca Burmistrza Miasta Adam Blicharski poinformował, że na początku 2019 roku odbyło 

się spotkanie z Dyrektor Żłobka Miejskiego Beatą Pecio, która przedstawiła sprawozdanie 

z funkcjonowania placówki, w tym jej największe problemy tj.: 

• braki etatowe m. in opiekunki, intendentki, 

• stan budynku, 

• stan wyposażenia, 
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• zbyt mała ilość miejsc – średnio brak około 50 miejsc rocznie, 

• niskie wynagrodzenia pracowników, 

• brak wjazdy na teren żłobka; 

 

Dyrektor Żłobka zaznaczyła, ze nie ma środków finansowych na poprawę sytuacji.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta  zapytała, czy Burmistrz Miasta ma plan na  zwiększenie 

ilości miejsc w żłobku? Ponadto Przewodnicząca poddała pomysł na przeniesienie Przedszkola 

Publicznego Nr 1 na ul. Lubawską, co umożliwiłoby rozszerzenie działalności żłobka.  

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski poinformował, że znalazł się inwestor prywatny, z którym 

odbyły się rozmowy. Inwestor złożył wniosek do programu Horyzontalnego, projekt zakłada 

powstanie 32-óch miejsc żłobkowych. Przedsiębiorca czeka na ocenę wniosku, jeśli zostanie 

pozytywnie zaopiniowany, w listopadzie bieżącego roku nastąpi otwarcie placówki.  

 

Radny Janusz Jarosz zapytał, kto zrealizuje prace remontowe niezbędne do przystosowania obiektu 

dla najmłodszych oraz czy w budynku przy ul. Lubawskiej zostaną zrobione oddymiacze?  

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski zaznaczył, że po pozytywnej ocenie wniosku zostaną ustalone 

wszystkie szczegóły. Jeśli inwestycja nie będzie korzystna, to Miasto nie wejdzie w projekt.  

 

Radny Jacek Bruździak zapytał, co z kwestia montażu oddymiaczy? Przypomniał, że w przeszłości 

w planach była instalacja uchylnych klap, jednak doszedł koszt hydrantów. Radny zaznaczył,  

że koszty narastają.  

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski kontaktował się w tej sprawie z Kierownikiem Wydziału ZIF  

i uzyskał informacje, że koszt montażu oddymiaczy tylko na parterze budynku to około 300 tys. 

złotych. 

Z- ca Burmistrza poinformował, że drugim wariantem branym pod uwagę jest właśnie wspomniane 

przeniesienie Przedszkola Nr 1 do budynku przy ul. Lubawskiej. Pani Dyrektor Przedszkola Nr 2 

poinformowała w wystosowanym piśmie, co należy zrobić, aby budynek spełniał wymogi 

 i był przystosowany dla dzieci przedszkolnych. Ponadto należy złożyć projekt na pozyskanie 

środków zewnętrznych, który przewiduje dofinansowanie do każdego dziecka uczęszczającego  

do przedszkola.  

 

Radny Bogdan Murawski zapytał, jaki jest koszt przystosowania budynku? 

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski oznajmił, że na dzień dzisiejszy koszt nie jest oszacowany. 

Powiadomił, że pod koniec 2019 roku można złożyć wniosek na otworzenie dodatkowej grupy żłobka 

kosztem przedszkola w 2020 roku. Według prognoz będzie coraz mniej dzieci w przedszkolach.  

 

Radna Violetta Majak zapytała, gdzie miałby znajdować się Dzienny Dom Opieki Seniora, który 

jest w planach? 

 

Z- ca Burmistrza Adam Blicharski odpowiedział, że są dwa pomysły: 

-  pierwszy - Dzienny Dom Opieki Seniora miałby siedzibę również w budynku przy ulicy 

Lubawskiej. Biorąc przykład z państw lepiej rozwiniętych oraz przeprowadzonych badań wynika, 

 że seniorzy bardzo dobrze funkcjonują z dziećmi i na odwrót.  

- drugi – budowa nowego obiekty przystosowanego do pełnienia Funkcji Dziennego Domu Opieki 

Seniora, inwestorem i wykonawca miałoby być Towarzystwo Budownictwa Społecznego „ TBS”  

Sp z. o.o. Kamienna Góra. 

 

Radna Violetta Majak stwierdziła, że należy wykorzystać wolne budynki, które znajdują się 

w zasobie miasta, a nie budować nowe. Radna przedstawiła pomysł, na stworzenie mieszkań 
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rotacyjnych. W sytuacji pożaru, zalania lub innych losowych zdarzeń, miasto ma obowiązek 

zapewnić poszkodowanym mieszkańcom schronienie. Zamiast wynajmować hotel stwórzmy 

mieszkania rotacyjne, które byłyby wykorzystywane w takich sytuacjach. Poszkodowani mogliby 

z nich korzystać do czasu remontu dotychczasowego lokum. Radna zaznaczyła, że budynek przy 

ulicy Lubawskiej nadawałby się na proponowane przeznaczenie.  

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski odpowiedział, że przekształcając budynek na ulicy Lubawskiej 

w przedszkole, żłobek, dom opieki czy mieszkania rotacyjne należy wykonać oddymiacze i zapewnić 

bezpieczne użytkowanie. Bez tego Straż Pożarna nie wyda zgody na funkcjonowanie ww. placówek.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta podsumowała, że najmniejszy koszt dla miasta to 

utworzenie drugiej grupy żłobkowej w budynku obecnego Żłobka Miejskiego przy ulicy Spacerowej 

i przeniesienie Przedszkola Publicznego Nr 1 na ulicę Lubawską. Należy zaznaczyć, że takie 

rozwiązanie można wprowadzić dopiero po remoncie Przedszkola Publicznego Nr 2 przy ulicy 

Kościuszki.  

 

Radna Violetta Majak oznajmiła, że skoro według prognoz dzieci przedszkolnych będzie coraz 

mniej, to należałoby się zastanowić czy w przyszłości nie wystarczyłyby dwa przedszkola w mieście. 

 

Radny Bogdan Murawski oznajmił, że można by było się zastanowić nad takim rozwiązaniem, 

jednak nie likwidować przedszkola, a je przenieść.  

 

Z-ca Burmistrza Adam Blicharski przedstawił dane dotyczące liczby dzieci uczęszczających do 

poszczególnych placówek: 

 

• Przedszkole Publiczne Nr 1 przy ul. Spacerowej  – 95 dzieci, 

• Przedszkole Publiczne Nr 2 przy ulicy Lubawskiej – 218 dzieci, 

• Przedszkole Publiczne Nr 3 przy ulicy Papieża Jana Pawła II – 120 dzieci  

 

oraz liczby aktualnie wolnych miejsc w przedszkolach: 

 

• Przedszkole Publiczne Nr 1 przy ul. Spacerowej – 1, 

• Przedszkole Publiczne Nr 2 przy ulicy Lubawskiej – 3, 

• Przedszkole Publiczne Nr 3 przy ulicy Papieża Jana Pawła II – 3; 

 

Z-ca Burmistrza podkreślił, że przy jakichkolwiek zmianach organizacyjnych należy wziąć pod 

uwagę przede wszystkim prognozy wieloletniego przyrostu demograficznego.  

 

Ponadto remont siedziby Przedszkola Nr 2 przy Centrum Kultury zakończy się za około dwa lata, 

więc jest czas na dyskusje.   

 

Radny Bogdan Murawski powiedział, że miejsca w żłobku są potrzebne na teraz, a nie na kiedyś. 

Trzeba budynek przy ulicy Lubawskiej przystosować do potrzeb przedszkola. 

 

Radny Jacek Bruździak zaproponował, aby radni przyjrzeli się kryteriom przyjmowania do żłobka. 

 

Z-ca Burmistrza Miasta Adam Blicharski wyraził aprobatę dla propozycji radnego.  

 

Radna Violetta Majak potwierdziła, że Rada Miasta nie ustalała kryteriów przydziału do żłobka, 

jedynie do przedszkoli. Wyraziła pogląd, że warto byłby się przyjrzeć tym obostrzeniom, w celu 

poprawy sytuacji.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta podziękowała Z-cy Burmistrza Miasta Adamowi 
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Blicharskiemu za udział w posiedzeniu komisji i za udzielone informacje. Poprosiła w imieniu 

komisji o monitorowanie sprawy oraz informowanie radnych o bieżących pomysłach, zmianach i 

planach dotyczących funkcjonowania Żłobka Miejskiego i Przedszkoli Publicznych.  

 

Ad.5. - 40.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła Przewodnicząca KSS Danuta 

Kurnyta /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
 

Ad.6. Sprawy różne 

 

Spaw różnych nie wniesiono.  

  

Ad.7. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołował: Malwina Marmuszewska 

Przewodnicząca KSS 

 

   /-/ Danuta Kurnyta  

 

 

 

 

 


